
FÖRENINGEN KVICKBADHUSET PROTOKOLL.

Styrelsesammanträde den 29/4 2024 kl. 18,00
På Hamnkrogen i Höganäs.

Närvarande: Frånvarande:
Claes Adolfsson, ordf. Fredrik Widén.
Stig-Göran Karlsson, vice ordf
Lotta Carlsröm, kassör
Lotta Tufvesson, sekr.
Christian Lassen.
Ulf Tufvesson
Johan Hugander

§1 Ordförande öppnar mötet. Ordförande hälsar alla välkomna och öppnar mötet.

§2 Dagordningen godkändes. Den godkändes.

§3 Genomgång av föregående protokoll. Föregående protokoll godkändes.

§4 Aktuell ekonomi. Ekonomin rullar på. Elen är fortfarande dyr. Revisionen är klar och
godkänd till årsmötet. Vi har 443 medlemmar. 69 stycken uthyrningar till dagens datum mot
förra året 102 stycken.

§5 Kvickbadhuset. Målningen utvändigt påbörjades i dag, ställningarna uppe. Brädor på
trädäcket kommer att bytas ut successivt. Korg på plats vid dammarnas trappa som
önskades. Kommer att köpas in en till herrarnas då detta missades. Bättre skynke vid
damernas trapp ska sättas upp. Draperiet inne i bastun behöver bytas ut så vi tittar på detta.
Kommunen kommer inte att sätta upp något isberg i år heller. Vi beslutade att köpa in en
bänk till på herrarnas omklädningsrum så tipp risken försvinner.

§6 Marknadsföring/hemsidan. Hemsidan uppdateras av Lotta Carlström med jämna
mellanrum. Annons i HD är fixad inför årsmötet och kommer in den 26/4 och 10/5. Finns på
hemsidan med.

§7 Bastuvärdsorganisationen. Funkar bra. Christian Lassen tar kontakt med Fredrik
Widen gällande de nya värdarna som är på väg in. Värdar upplever att folk kommer i sista
minuten och är inte ute från bastu anläggningen när den stänger. Vi kommer att sätta upp
lappar i omklädningsrummen och Fredrik Widén får göra utskick till bastu värdarna att de har
rätt att säga till folk att de ska vara ute ur byggnaden när bastun stänger. Vi beslutar att köpa



in en klocka som värden ringer i då det är dags att börja göra vid sig så att man är ute när
den stänger.

§8 Bokningstelefonen/Bokningssystemet. Fungerar väldigt bra men fakturan från tele2
kommer inte som den ska så Lotta Carlström får ringa var månad så eventuellt byter vi
abonnemang när det är dax.

§9 Övrigt. Vi beslutar att köpa en dator så att bokningsansvarig kan sköta bastun på
distans. Vi beslutar att köpa in en skrivare till sekreteraren och Stig-Göran Karlsson köper in
dessa. Öppettider sommartid är mellan den 1/6-31/8. Aufguss eteriska oljor kommer tillbaka
för den som vill i oktober. Det blir två måndagar i månaden och detta bokas via boka.se Max
20 stycken.
Bra flyt har sitt jubileum 13/5 i badhuset mellan 10-13. Lotta Carlström och Lotta Tufvesson
kommer att vara där och dela ut fribiljetter till bad i bastun. Vi skjuter till nästa ordinarie
styrelsemöte om promotion prylar med vår logga. Fredrik Widén får kolla upp ett datum för
värd träff i maj månad, förslag på den 19/5 kom upp.

§ 10 Nästa styrelsemöte. Den blir den 12/5 efter årsmötet på Hamnkrogen.

_____________________________________
Lotta Tufvesson
Sekreterare

_____________________________________
Claes Adolfsson
Ordförande


